

# 馬上開始吧！

想知道如何透過參加【忠誠獎勵計劃】獲得免費特別獎賞及賺取更多積分？  
跟隨我們的小貼士，讓您輕鬆開展Young Living旅程和享受這個簡單而  
精彩的獎勵優勢！

**第一步：**立即成為我們Young Living的忠誠獎勵計劃品牌夥伴！

**第二步：**建立每月的「忠誠獎勵訂單」(最少**50 PV**的單一訂單)

**如您已是品牌夥伴，並希望登記參加忠誠獎勵計劃：**

- 請登入虛擬辦公室，在左方欄位選擇「忠誠獎勵計劃」；並按照指示設定忠誠獎勵訂單。
- 如需管理您的忠誠獎勵訂單，請登入虛擬辦公室。

## Get Started!

Want to know how to gain all the advantages of Loyalty Rewards Subscription Program ?  
Follow our Big Tips of Loyalty Rewards to help you “Get Gifted” and enjoy the whole benefits of this simple, but exciting monthly incentive!

Step 1: Be our Young Living Brand Partner!

Step 2: Choose your favorite Young Living products in a single Loyalty Rewards subscription order worth at least 50PV

If you are already a brand partner and want to join Loyalty Rewards Subscription Program :

- Log in to Virtual Office and Click “Loyalty Rewards” on the left column; and follow the instructions to set up your Loyalty Rewards subscription order.
- To manage your Loyalty Rewards subscription order, simply log in to Virtual Office.

香港銅鑼灣登龍街1號金朝陽中心二期20樓全層  
20/F, Soundwill Plaza II Midtown, 1 Tang Lung Street, Causeway Bay, Hong Kong

Hong Kong +852-2897 5600 | Macau +852-8009 62863

WhatsApp: +852-5506 9428

 [www.youngliving.com/zh\\_HK](http://www.youngliving.com/zh_HK)  
 [www.youngliving.com/zh\\_MO](http://www.youngliving.com/zh_MO)

 Young Living Hong Kong | 



# 參加【忠誠獎勵計劃】的4大優勢！

4 Reasons to join Loyalty Rewards Program

1

## 忠誠獎勵積分 Loyalty Rewards Points

我們為新加入的品牌夥伴提供全年無休獎賞回贈！連續購買指定月份的忠誠獎勵訂單達50PV或以上，將分別獲得以下積分回贈用以換領喜愛產品！

All-year-round Loyalty Rewards points for consecutive Loyalty Rewards orders placed! You can earn corresponding Loyalty Rewards points for each order reaching 50PV or above to redeem your FREE favorite products!



2

## 忠誠獎賞禮品 Loyalty Gift

忠誠品牌夥伴尊享額外獎賞禮品！連續購買多個月的忠誠獎勵訂單達100PV或以上，將會分別獲得以下禮品！

GET REWARDED with FREE loyalty gifts<sup>△</sup> for orders reaching 100PV or above placed in your 1st year of Loyalty Rewards.



1-3月  
新人限定  
優惠<sup>#</sup>！



連續參加  
2個月  
甜睡貓頭鷹  
擴香機 x1



連續參加  
3個月  
西柚精油  
5ml x 1



連續參加  
6個月  
盜賊複方精油  
5ml x 1



連續參加  
9個月  
依蘭依蘭精油  
5ml x 1



連續參加  
12個月<sup>△</sup>  
LOYALTY複方精油  
5ml x 1

<sup>#</sup> 只適用於2026年1至3月期間首次加入Young Living，並於入會當月訂購忠誠獎勵訂單的新品牌夥伴。不適用於重新激活之帳戶。

<sup>△</sup> 品牌夥伴取得的禮物視乎實際供應量而定。品牌夥伴不得自行選擇贈品。每名品牌夥伴只能領取每級忠誠獎賞禮品一次。

△ 由第12個月起，每連續參加12個月忠誠獎賞訂單，即可獲得Loyalty精油5ml一支。（i.e. 第24、36、48個月等後每12個月的忠誠獎賞訂單）

<sup>#</sup> New brand partners who join the Loyalty Rewards Program during January to March 2026 and place a Loyalty Rewards order in the month of enrollment can get one Feather The Owl Diffuser after 2-month consecutive subscription. Not applicable to reactivated accounts.

<sup>△</sup> The loyalty gift oils are available while quantities last. Substitute oils will be sent as replacements if quantities of the specified oils are exhausted. Each brand partner can only earn each gift one time.

<sup>△</sup> You can get one Grapefruit Essential Oil 5ml after 3-month consecutive subscription, one Thieves Essential Oil Blend 5ml after 6-month consecutive subscription, and one Ylang Ylang Essential Oil 5ml after 9-month consecutive subscription. For every 12 consecutive months thereafter (such as the 24th, 36th, 48th months), you can receive one Loyalty Essential Oil Blend 5ml.

3

## 貨品直送府上 Easy Monthly Shipments

如您選用本地送貨服務，只需設定好您的每月訂單，就可以節省時間輕鬆地等候最喜愛的產品送到府上。

It is time – saving by simply setting up and managing your Loyalty Rewards shopping cart monthly. The Loyalty Rewards subscription order with your favorite products will be processed automatically every month (and even shipped right to your doorsteps).



4

## 賺取獎金及獎勵 Exclusive Bonuses and Rewards

參加忠誠獎勵計劃並每個月購買至少100PV忠誠獎勵訂單的品牌夥伴，可享有賺取獎金及獎勵的機會。

您可瀏覽 [youngliving.com/zh\\_HK](http://youngliving.com/zh_HK) 了解更多關於 Young Living 銷售獎勵計劃的詳情。



忠誠獎勵訂單 (Loyalty Rewards)		標準訂單 (Quick Order)
會籍類別 Membership Category	<input checked="" type="checkbox"/> 品牌夥伴 (批發價) Brand Partner (Wholesale Price)	<input checked="" type="checkbox"/> 零售客戶 (零售價) Retail Customer (Retail Price) <input checked="" type="checkbox"/> 品牌夥伴 (批發價) Brand Partner (Wholesale Price)
訂單數量 Order Frequency	每月只限一張 Once a month	無限制 No limit
處理日期 Processing Date	每月的自選過數日 Selected date of each month	即時 Anytime
最低消費 要求 Minimum PV Requirement	50PV	無限制 No
每月推廣 優惠 Monthly Promotion	適用於所有獎賞 Applicable to all exclusive promotion gifts	只限特定獎賞 Selected promotion gifts only
配送服務 Delivery Options	150PV 或以上訂單免運費 Free shipping for 150PV or above orders 於體驗中心自助取件費用全免 Free for self-pick up at Experience Center	